
Prezydent Juliusz Wiernicki spotkał się z
mediami
Spotkanie  dotyczyło  podsumowania  pierwszego  miesiąca  urzędowania  prezydenta  Juliusza
Wiernickiego. Poruszono tematy bardzo ważne dla miasta, które budzą emocje wśród mieszkańców.
Omówiono temat zapowiedzianych audytów w OSiR i ZDiUM, sytuacji na „ryneczku” związanej z
zalewaniem kamienic  podczas opadów oraz problemach z  podtopieniami w okolicy.  Omówiono
również plany dotyczące hali  „Relax”,  trwającą budowę basenów letnich, modernizację dróg w
mieście oraz przyszłe plany związane z rozwojem miasta.

Zapraszamy do obejrzenia całego wywiadu poniżej.
 


